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Ranst, 18 mei 2016  

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad  

 aan de Gemeentesecretaris 

 Gustaaf Peetersstraat 7  

 2520 Ranst 

  

Mevrouw, Mijnheer,  

  

Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 23/05/2016  

 
Gedeeltelijke afschaffing voetweg 37. 

Interpellatie door Johan De Ryck: 

 

Toelichtende nota: 

Eerst en vooral wensen wij te benadrukken dat wij tegen het principe zijn om voetwegen of trage wegen af te 

schaffen. Deze wegen vormen een recreatieve troef voor onze gemeente. 

Artikel 29 van de wet op de buurtwegen stelt dat de aangelande eigenaars na afschaffing de verlaten delen 

van een voet- en buurtweg kunnen verwerven. 

U motiveert om de gebruikelijke vergoeding voor de meerwaarde die ontstaat na het wegvallen van 

openbare servitude niet aan te rekenen aan de eigenaars omdat aangenomen kan worden dat de weg reeds 

meer dan 30 jaar in onbruik is. Dit is volgens ons niet in overeenstemming met de letter van de wet.  

De afschaffing is wel degelijk een meerwaarde voor de eigenaars ook al is de weg reeds meer dan 30 jaar in 

onbruik. Gedurende deze tijd is deze grond van de gemeenschap kosteloos gebruikt door de aangelande 

eigenaars.  

Wij vragen dan ook om de gebruikelijke vergoeding wel aan te rekenen. 

 

Onze vragen:  

1.   Welke kosten zijn er verbonden aan de afschaffing van de voetweg en de overdracht van de grond aan 

de aangelande eigenaars? 

2.   Wat is het bedrag van de gebruikelijke vergoeding voor de meerwaarde die ontstaat na het wegvallen 

van openbare servitude?  

3.   Is het niet aanrekenen van een vergoeding een voorstel van de landmeter die in opdracht van een 

aangelande eigenaar werkt of een voorstel van het College? 

4.   Het gaat hier over twee aangelande eigenaars en het vrijkomen van een stuk weiland van 384m². Zijn 

deze weilanden verpacht of in gebruik door de aangelande eigenaars? 


